



Global Outlook 全球視野





Phoenix broadcasts the world's top stories, providing its audience with real-time reporting and in-depth commentary from correspondents in major world centers like Washington, New York, Los Angeles, London, Moscow and Sydney as well as across the expanse of the Greater Chinese world, from Beijing to Shenzhen and Hong Kong to Taipei.

鳳凰報道世界各地的頭條新聞，有賴在國際主要城市的特派員，例如華盛頓、紐約、洛杉磯、倫敦、莫斯科及悉尼，以及橫跨大中華地區，北京、深圳、香港及台北，為觀眾提供即時報道及深入評論。



# A Global Team 全球團隊

The Mainland 中國大陸



To fulfill its role as a global broadcasting service, Phoenix has a team of presenters and reporters drawn from mainland China, Taiwan, and Hong Kong as well as from the global Chinese community.

#### THE MAINLAND

The core of the Phoenix team is drawn from the four corners of the Chinese mainland, from regional centers such as Lanzhou, Fuzhou and Xiamen as well as from cities like Beijing, Shanghai and Guangzhou.

Many of Phoenix's presenters and reporters, like Chen Luyu, Dou Wentao, Olivia Xu, Chen Xiaonan, Luqiu Luwei, and Li Wai have impressive educational qualifications and extensive professional experience on the mainland before joining Phoenix. Today they are household names across Chinese world.

為了實現鳳凰擔任全球廣播服務機構的角色，鳳凰在中國大陸、台灣、香港及全球華語社群中組成其主播及記者隊伍。

#### 中國大陸

鳳凰隊伍的核心隊員來自中國大陸各省各市，例如蘭州、福州及廈門等地區中心以及北京、上海及廣州等城市。

鳳凰的眾多主播及記者，例如陳魯豫、竇文濤、許戈輝、陳曉楠、閻丘露薇及李蕙在加入鳳凰之前，在中國大陸均擁有令人折服的學識及豐富的專業經驗。時至今日，他們在華語世界已是家傳戶曉的名字。

